

*Z02A17CD2
FD*



Raad | Besluitenlijst

Van de openbare vergadering van de **RAAD** van de gemeente Zevenaar op 24 oktober 2018.
(alleen het eindresultaat, geen stemverklaringen e.d.)

Datum	24 oktober 2018
Tijd	19:30 – 22:05 uur
Locatie	Raadzaal
Voorzitter	P. Schadd-De Boer
Griffier	E.M. Geldorp
Leden	<u>Lokaal Belang</u> : A.H.M. Albers, T.G.H. Boekhorst, E.G.B.M. Buil, J.J. Du Croix, E.R. van Essen, A. Ilhan, A. Ok, P.J.M. Putman, T.J.E.M. Riswick-Keultjes en H.F.G.M. Staring; <u>CDA</u> : W.J.M. van Dinther, F.B.M. Evers, F.H.F. Jansen, J. de Nooij, H.T.W. Visser, W.L.J. Voetdijk-Ten Have en G.H.J. Kleinherenbrink; <u>PvdA</u> : M.B.M. Jansen, M.R.A. Lap en N. Niebuur-Sluite ; <u>VVD</u> : R.A. Teunissen en P.A. Vos; <u>SP</u> : E.R. van der Schaft en L. van der Velden; <u>D66</u> : P.W.M. Pollmann; <u>Sociaal Zevenaar</u> : P.J.M. Freriks; <u>GroenLinks</u> : B. Kagei.
Wethouders	B.M. Elfrink, C.M. Koers-de Graaf, A.Y. van Loon, J.W.H. Winters en N. van Dellen
Afwezig	-

	Onderwerp (met besluit)
1.	Opening De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet een ieder van harte welkom.
2.	Vaststellen agenda De fractie van de SP geeft aan dat de behandeling van de door de SP ingediende schriftelijke vraag inzake Favoriet FM meegenomen kan worden bij de behandeling van de door de SP ingediende moties vreemd aan de orde van de dag over dit onderwerp. De agenda wordt conform vastgesteld.

3.	Vragenuur <i>3a. Beantwoorden schriftelijke vragen door het college</i> De volgende vragen zijn ingediend: - Schriftelijke vragen SP inzake Favoriet FM; deze vragen worden meegenomen bij de behandeling van de door de SP ingediende moties melding Commissariaat voor de media en melding Belastingdienst inzake Favoriet FM en Goldstar studio's - Schriftelijke vragen VVD inzake uitgifte gronden in erfpacht bedrijventerrein 7Poort - Schriftelijke vragen SP kankerverwekkende uitstoot van schepen op de Waal en Rijn Het college beantwoordt ter vergadering de ingediende vragen. Ten aanzien van de laatste vraag laat de burgemeester weten dat dit reeds door haar aan de orde is gesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van de VGGM van hedenochtend waarbij ook de Provincie, de directeur Publieke Gezondheidszorg en de brandweer aanwezig waren. De VGGM heeft toegezegd op korte termijn, samen met de gemeentes die aanwezig waren en de gemeentes die gronden langs de rivier hebben, op het gebied van milieu en volksgezondheid uit te zoeken wat hier precies aan de hand is en wat er aan gedaan kan worden. Zij <u>zegt toe</u> de raad hiervan op de hoogte te houden. <i>3b. Mededelingen college</i> Wethouder Koers doet een mededeling over Lelystad Airport waar een bijeenkomst is geweest over de stand van zaken. Tot 2023 verandert er niets in de indeling van het luchtruim en zal er ook over de Liemers op grote hoogte worden gevlogen om aan te sluiten op de vliegroutes vanuit en naar Weeze. Lelystad Airport mag tot de herindeling van het luchtruim niet meer dan 10.000 vliegbewegingen maken met grote vliegtuigen. Daarna mag Lelystad Airport groeien tot 44.000 vliegbewegingen. De Liemerse gemeenten blijven alert en aangehaakt, vooral wanneer het luchtruim wordt herzien. De wethouder zal de vinger aan de pols houden en de raad daarover inlichten en waar mogelijk ingrijpen in samenspraak met de raad. <i>3c. Wijze van afdoening van de ingekomen stukken</i> - Brief nr. 1, Manifest Democratisch Energie Initiatief inzake energie- en klimaatbeleid wordt op verzoek van de fractie van Lokaal Belang geagendeerd voor de commissie Ruimte. In het Manifest worden de risico's voor de gemeenten genoemd en Lokaal Belang wil hierover in de commissie graag van gedachten wisselen en weten of de doelstelling gehaald wordt. Voor de overige stukken besluit de raad met algemene stemmen in te stemmen met de wijze van afdoening.
4.	Vaststellen besluitenlijst van de vorige vergadering De besluitenlijst van de raadsvergadering van 26 september 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld.



5.	Voortgangsrapportage 2018 De raad spreekt zijn complimenten uit richting de organisatie over deze rapportage, doet daarbij enkele aanbevelingen en maakt in het debat de volgende opmerkingen: - afname bijdrage stortplaats Zweekhorst en het incasseren van de gefactureerde vergoedingen; college <u>zegt toe</u> de raad op de hoogte te houden van de voortgang en de uitkomst van de gesprekken die binnenkort gaan plaatsvinden - status van de aanvraag uitkering tekortgemeenten sociaal domein - het aanpassen van de status van enkele activiteiten (oranje bolletjes) van realisatie in 2018 naar realisatie in 2019, waarbij de wens wordt geuit om bij de jaarrekening 2018 verantwoording af te leggen over de activiteiten die nu de status “realisatie in 2018” hebben, zodat deze gewijzigd kunnen worden van oranje naar donkergrijs - voortgang realisatie harmonisatieregelingen (oranje status) en het begin november te ontvangen overzicht van regelingen op raadsniveau die nog geharmoniseerd moeten worden - het meer verdieping aanbrengen bij de oranje bolletjes - het meerjarenperspectief, de mogelijkheid om terug en vooruit te kunnen kijken - het aansluiten van de informatievoorziening bij de doelgroep - de meetbaarheid en duidelijkheid, zaken die uit de pas lopen kunnen iets beter toegelicht worden; - grip op budgetten, mutaties en risico's; bijstellingen moeten ons niet “overkomen” - het meenemen van het inspiratiedocument centrum alsof het vastgestelde feiten zijn, terwijl dit niet zo is. Er zijn meer documenten op deze wijze in de rapportage opgenomen - het momentum van dit document (komt de rapportage op het goede tijdstip aan de orde of zou deze eerder in de commissie/raad moeten komen) en daarbij de vraag over welke periode het gaat. De voorzitter stelt voor om dit aan de orde te stellen in het presidium. <u>Aldus wordt afgesproken.</u> De SP laat weten de Voortgangsrapportage voor kennisgeving aan te nemen. De raad stelt de Voortgangsrapportage 2018 vast. Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, CDA, PvdA, VVD, D66, GroenLinks en Sociaal Zevenaar (25), tegen heeft gestemd de fractie van de SP (2).
6.	Raadsvoorstel Wijziging Modulaire Gemeenschappelijke Regeling Sociaal Domein Centraal Gelderland De fractie van GroenLinks spreekt zijn waardering uit voor het opnemen van de opmerkingen van GroenLinks in de reactiebrief. De raad besluit met algemene stemmen het college toestemming te geven voor het wijzigen van de Modulaire Gemeenschappelijke Regeling (MGR) Sociaal Domein Centraal Gelderland, overeenkomstig de bij het voorstel gevoegde gewijzigde regeling

	en draagt het college op de wensen en bedenkingen van de raad inzake het voorgenomen besluit van het algemeen bestuur van de MGR om een bestuurscommissie Werkgeverschap Sociale Werkvoorziening in te stellen, aan het dagelijks bestuur van de MGR Sociaal Domein Centraal Gelderland kenbaar te maken.
7.	Raadsvoorstel beschikbaar stellen krediet voor uitvoering fase 1 herinrichting BAT-terrein en voorbereiding fase 2 Er is door de PvdA een amendement ingediend om het gevraagde krediet te verantwoorden binnen het project gemeentehuis en/of Hal 12 en niet binnen stedelijke vernieuwing. De raad maakt in het debat opmerkingen over onder meer: - het amendement van de PvdA; de verantwoording van het krediet en de transparantie van de totale kosten van het gehele project gemeentehuis/Hal 12 - de hoge kosten van de ondergrondse afvalverwerking - de stijgende kosten van het project Het college laat weten dat dit een aanvulling is en dat het vanwege het later indienen van de gronden een apart project is met een aparte post waar de transparantie wel in zit. Het project gemeentehuis is inmiddels ook afgesloten. De PvdA en de SP zouden graag uiteindelijk een totaalplaatje willen zien, zodat inzichtelijk is wat het project gemeentehuis/Hal 12 in zijn geheel gekost heeft. Het amendement van de PvdA is verworpen. Voor hebben gestemd de fracties van PvdA, SP, VVD, Sociaal Zevenaar, D66 en GroenLinks (10). Tegen hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang en het CDA (17). De raad besluit een krediet van € 526.000,- beschikbaar te stellen voor de uitvoering van fase 1 en de voorbereiding van fase 2 ten behoeve van de herinrichting BAT-terrein en deze te activeren op de balans. Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, CDA en VVD (19), tegen hebben gestemd de fracties van PvdA, D66, SP, Sociaal Zevenaar en GroenLinks (8).
8.	Raadsvoorstel voorbereidingskrediet herinrichting Raadhuisplein De raad maakt in het debat opmerkingen over onder meer: - het vóór 1 november a.s. contact opnemen met andere gemeenten (aanbod centrummanagement gemeente Deurne); het college geeft aan dat dit zeker op de agenda staat - het betrekken van belanghebbenden bij de besprekingen ten aanzien van de semipermanente overkapping



	- burgerparticipatie; aandacht voor nauw overleg met direct betrokkenen De raad besluit een krediet van € 40.000,- beschikbaar te stellen voor de planvorming en voorbereiding van de herinrichting Raadhuisplein. Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, CDA, PvdA, VVD, D66, Sociaal Zevenaar en GroenLinks (25), de fractie van SP (2) heeft tegen gestemd.
9.	Raadsvoorstel verordening subsidie inzameling oud papier Zevenaar 2019 De raad maakt in het debat opmerkingen over onder meer: - het gegeven dat het hier niet gaat om een “subsidie”, de verenigingen zetten zich hiervoor in. - de wachtlijsten en de contracten die lopen - het ongemoeid laten van de 0,4 cent - het feit dat dit geen invloed mag hebben op de overige subsidies die verenigingen ontvangen Het college geeft aan dat het hier gaat om een vergoeding die de verenigingen ontvangen voor geleverde diensten en dat deze geen invloed heeft op andere subsidies die de verenigingen ontvangen. De raad besluit de Verordening subsidie inzameling oud papier 2019 vast te stellen. Voor hebben gestemd de fracties van Lokaal Belang, CDA, PvdA, VVD, SP, Sociaal Zevenaar en GroenLinks (26). De fractie van D66 (1) heeft tegen gestemd.
10.	Raadsvoorstel voorbereidingskrediet Kop van Tolkamer De raad maakt in het debat opmerkingen over de hoogte van het krediet. De VVD geeft aan nog met technische vragen te komen ten aanzien van de in de voormalig gemeente Rijnwaarden verleende bijdrage van de Provincie in het kader van het programma “Steengoed” (hoeveel heeft de Provincie bijgedragen, hoeveel geld is er door de voormalige gemeente Rijnwaarden ingestoken en wat is er daadwerkelijk mee gerealiseerd). De raad besluit met algemene stemmen een krediet van € 30.000,- beschikbaar te stellen voor de planvorming en voorbereiding van de herinrichting Kop van Tolkamer.
11.	Raadsvoorstel harmonisatie regelgeving ondergrondse infrastructuur (hamerstuk) De raad besluit met algemene stemmen de Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuur gemeente Rijnwaarden 2012 en de Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuur gemeente Zevenaar 2012 in te trekken en de Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuur gemeente Zevenaar 2018 vast te stellen.

12.	Raadsvoorstel toezicht- en handhavingsbeleidsplan 2018-2022 (hamerstuk) De raad besluit met algemene stemmen in te stemmen met het Toezicht en Handhavingsbeleidsplan 2018-2022.
13.	Raadsvoorstel verordening Straatnaamgeving (hamerstuk) De raad besluit met algemene stemmen de verordening naamgeving en nummering (adressen) gemeente Zevenaar 2018 vast te stellen.
14.	Moties vreemd aan de orde van de dag Er zijn vijf moties vreemd aan de orde van de dag ingediend: 1. Motie verbreden A12 (D66, Lokaal Belang) 2. Motie eenmalige verplaatsing benefiet concert Koninklijke Luchtmacht (VVD) 3. Motie vestiging van demontagebedrijf op 7-Poort (VVD, Sociaal Zevenaar) 4. Motie melding Commissariaat voor de media (SP) 5. Motie melding Belastingdienst inzake Favoriet FM en Goldstar studio's (SP) <u>1. Motie verbreden A12</u> College laat weten dat voor de zomer door de regiogemeenten (inclusief Achterhoek) bij Rijkswaterstaat al is aangedrongen op de verbreding van de A12. De motie wordt door het college afgeraden omdat deze eigenlijk al wordt uitgevoerd. College blijft druk zetten samen met de andere gemeenten, de aanbesteding en de uitspraak van het Europees Hof ten aanzien van stikstof worden hierin ook meegenomen. De raad wordt iedere maand op de hoogte gehouden van de stand van zaken, ook via de leesmap in het ibabs. Ten aanzien van de motie worden door de raad de volgende opmerkingen gemaakt: - motie als steunt in de rug voor het college om druk uit te oefenen; niet alleen richting Rijkswaterstaat, maar ook naar Provincie en Minister - raad wordt hierover regelmatig benaderd door burgers; het gaat om een ondertekende verklaring van alle gemeenten uit naam van de burgers. De fractie van de VVD doet de suggestie om de motie niet alleen toe te spitsen op het verbreden van de A12, maar ook tijdelijke maatregelen, die gedaan kunnen worden om de problemen op korte termijn op te lossen, mee te nemen. De fractie van D66 stelt voor om de griffie de motie aan te laten passen in die zin dat onder "roept het college op" nog toe te voegen bij punt 1: "te kijken wat er in de periode tot 2022 verkeerstechnisch mogelijk is om de situatie te verbeteren". De raad gaat hiermee akkoord. De gewijzigde motie wordt met algemene stemmen aangenomen.



2. Motie eenmalige verplaatsing benefiet concert Koninklijke Luchtmacht

Het college geeft aan dat hierover nog besprekingen moeten plaatsvinden met de Stichting Veteranen en de motie komt dan ook in die zin te vroeg. 16 oktober jl. is de vraag hierover van de Stichting Veteranen binnen gekomen en het gesprek gaat nog plaatsvinden. Het te zijner tijd gratis beschikbaar stellen van Hal 12 is dan met grote waarschijnlijk niet aan de gemeente Zevenaar.

De fracties van het CDA en de PvdA laten weten de motie niet te steunen. PvdA vindt de motie te voorbarig omdat er nog veel meer evenementen komen. Gekeken moet worden wat wel/niet mogelijk is en alle organisaties moeten benaderd worden. De fractie van Lokaal Belang vraagt aandacht voor 4/5 mei. De fractie van GroenLinks geeft aan dat het dan eigenlijk een subsidie voor de Stichting Veteranen is en mist hierin de dekking.

De VVD besluit de motie aan te houden.

3. Motie vestiging van demontagebedrijf op 7-Poort

Ten aanzien van de motie worden door de raad de volgende opmerkingen gemaakt:

- slechte communicatie
- het verdwijnen van het vertrouwen bij het Parkmanagement
- alternatieve locaties
- de mogelijkheden van de gemeente om nog iets te kunnen doen (zijn er nog weigeringsgronden, gedane toezeggingen richting ondernemer, maar ook richting Parkmanagement)
- toekomst: beeldkwaliteitsplan (zonering) en handhaving
- gesprek aangaan met moreel appèl bij ondernemer
- behoefte aan feitenrelaas
- de status van de milieustraat

Het college laat weten de opvatting van het Parkmanagement, dat er een toezegging gedaan is door het vorige college dat de vestiging van het bedrijf niet zou plaatsvinden, niet te delen. Wel is destijds volgens het college gecommuniceerd dat het zou worden opgeschort. Het college neemt de zorgen wel tot zich, waarbij er 2 belangrijke aspecten zijn die een rol spelen bij de besprekingen: inpasbaarheid/uitstraling (welstandsadvies) en handhaving/toezicht. Er lopen een paar bezwaar-procedures. Het college zegt toe een feitenonderzoek te doen en met een feitenrelaas te komen.

De PvdA doet de suggestie het onderwerp te agenderen voor de commissievergadering Ruimte van november.

Na een korte schorsing besluit de raad het onderwerp te bespreken in de commissie

	Ruimte van november zodat het college de gelegenheid heeft om in gesprek te gaan met het demontagebedrijf en het Parkmanagement. Het feitenrelaas van het college wordt afgewacht en zal in de bespreking in de commissie worden meegenomen. De fractie van de VVD verzoekt het college door te gaan met de gesprekken met de ondernemer en het Parkmanagement. Verder geeft de VVD aan hierover nog schriftelijke vragen te stellen en de motie aan te houden tot de volgende vergadering. <u>4. Motie melding Commissariaat voor de media en 5. Motie melding Belastingdienst inzake Favoriet FM en Goldstar studio's</u> Ten aanzien van de moties worden door de raad de volgende opmerkingen gemaakt: - controle en toezicht van de gemeente en de mogelijkheden om in te grijpen - financiële controle College laat weten geen officiële meldingen hierover te hebben ontvangen en heeft de berichten ook uit de krant moeten halen. College deelt de zorgen. Er worden geen subsidies door de gemeente verstrekt. Er is contact gezocht met medepartners en er zal 25 oktober een gesprek met hoor en wederhoor plaatsvinden. Het onderzoek wordt gestart en het vermoeden is voorgelegd aan het Commissariaat voor de Media. Er vindt een jaarlijkse toetsing van de jaarrekening plaats. De SP en de VVD zijn van oordeel dat er ook gecontroleerd moet worden op de bedrijfsvoering. Het college <u>zegt toe</u> hierop terug te komen en de bevindingen met de raad te delen. De SP laat weten de moties aan te houden. De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur.
--	---